
Protokół Nr 74/2020 
z  posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 30 grudnia 2020r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – Marcin Paliński, Wicestarosta – Paweł Przybyłek, 

Członkowie Zarządu: Lech Brzozowski, Mateusz Budka i Krzysztof Zdziarski oraz Skarbnik 

Powiatu  – Renata Mróz, Kierownik Wydziału Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania 

Kryzysowego – Jolanta Tymińska, Kierownik Wydziału Gospodarki i Zarządzania 

Nieruchomościami – Iwona Urbanowicz. 

Posiedzenie odbyło się w trybie zdalnym. Obrady otworzył i prowadził Starosta Marcin 

Paliński. 

 

 Porządek obrad: 

I Wydział Finansowy: 
1. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1) zmian w budżecie powiatu na rok 2020, 
2) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2020-2039. 
 
II Wydział Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego: 
1. Omówienie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu w Nidzicy 
Nr XLVI/273/2018 z dnia 31 sierpnia 2018 r. w sprawie uchwalenia regulaminu określającego 
wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, 
motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania innych 
składników wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy, szczegółowy sposób obliczania 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw. 
2. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wyników postępowania o udzielenie zamówienia 
publicznego przeprowadzonego w trybie przetargu nieograniczonego na: Opracowanie kompletnej 
dokumentacji projektowo-wykonawczej i kosztorysowej dla zadania pod nazwą: „Rozbudowa i 
przebudowa budynku Starostwa Powiatowego w Nidzicy wraz z zagospodarowaniem terenu 
posesji w tym rozbiórka istniejących garaży i budowa budynku garażowego przy ul. Traugutta 23 
oraz pełnieniem nadzoru autorskiego i uzyskaniem pozwolenia na budowę”. 
 
III Wydział Geodezji: 
1. Zawiadomienie o prowadzonym przez Marszałka Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
postępowaniu w sprawie zwrotu kwoty przeznaczonej na realizację projektu Zintegrowana 
Informacja Geodezyjna i Kartograficzna. 
2. Sprawy związane z gospodarowaniem nieruchomościami powiatowymi. 
3. Informacja Burmistrza Nidzicy w sprawie zbycia na rzecz Powiatu Nidzickiego nieruchomości 
przeznaczonej na potrzeby ZSZiO. 
IV sprawy różne 

 
Ad. I.1.1) 
p. Renata Mróz przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu na rok 2020, zawierający: 
 

1) decyzję Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK565A/2020 z dnia 23 grudnia 2020r. 
zmniejszającą plan dotacji celowych w klasyfikacji budżetowej i w układzie zadaniowym o kwotę 
18.375,00 zł w dziale 754 w rozdziale 75495 §2120. Powyższe środki przeznaczone były  
na finansowanie zadań związanych ze zwalczaniem zakażenia, zapobieganiem 



rozprzestrzenianiu się, profilaktyką oraz zwalczaniem skutków choroby zakaźnej wywołanej 
wirusem SARS-Cov-2, zwanej „COVID-19”   

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku i zmniejszył plan 
dochodów w ww. dziale, rozdziale i paragrafie oraz zmniejszył plan wydatków również 
w ww. dziale, rozdziale i paragrafie 4300. 

2) decyzję Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 557/2020 z dnia 16 grudnia 2020r. 
zmniejszającą plan dotacji celowych w dziale 851 rozdział 85156 § 2110 o kwotę 2.177,00 zł  
w Powiecie Nidzickim na zapotrzebowanie w Powiatowym Urzędzie Pracy środków na składki 
na ubezpieczenia zdrowotne oraz świadczenia dla osób nieobjętych obowiązkiem ubezpieczenia 
zdrowotnego 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku i zmniejszył plan 
dochodów w ww. dziale, rozdziale i paragrafie oraz zmniejszył plan wydatków również 
w ww. dziale, rozdziale i paragrafie 4130. 

3) decyzję Wojewody Warmińsko-Mazurskiego nr FK 557/2020 z dnia 16 grudnia 2020r.  
w sprawie wysokości dotacji celowych z budżetu państwa w dziale 855, rozdział 85508 §2160  
o kwotę 1.986,00 zł. Zmiany związane są z wypłatą dodatku wychowawczego dla dzieci w 
rodzinach zastępczych.  

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku i zwiększył plan 
dochodów w ww. dziale, rozdziale i paragrafie oraz zwiększył plan wydatków również 
w ww. dziale, rozdziale, paragrafie 3110 o kwotę 1.966,67 zł i paragrafie 4210 o kwotę 
19,33 zł. 

4) Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej wnioskowała o zmiany w planie wydatków 
na kwotę 3.527,85 zł wg następującego wyszczególnienia: zmniejszenie w rozdziale 75411: 
§4070 o kwotę 47,18 zł, §4260 o kwotę 3.356,85 zł, §4270 o kwotę 4,10 zł, §4300 o kwotę 
 118,72 zł; 4430 o kwotę 1,00 zł, natomiast zwiększenie planu wydatków w tym samym rozdziale 
w: § 3070 o kwotę 65,24 zł, § 4210 o kwotę 3.462,61 zł  

Oszczędności jednostka chciałaby przeznaczyć na uzupełnienie funduszu świadczeń i 
równoważników dla funkcjonariuszy z przeznaczeniem na wypłatę równoważnika za brak 
lokalu mieszkalnego oraz zakup paliwa i materiałów informatycznych. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
5) Powiatowy Inspektorat Nadzoru Budowlanego wnioskował o zmiany w planie wydatków  

na kwotę 158,63 zł wg. następującego wyszczególnienia: zmniejszenie w rozdziale 71015: §4260 
o kwotę 93,71 zł, §4300 o kwotę 7,58 zł, §4360 o kwotę 57,34 zł, natomiast zwiększenie planu 
wydatków w tym samym rozdziale w § 4210 o kwotę 158,63 zł. Jednostka oszczędności planuje 
przeznaczyć na zakup artykułów biurowych. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
6) Centrum Kształcenia Zawodowego w Nidzicy wnioskowało o zmiany w planie wydatków  

wg. następującego wyszczególnienia w rozdziale 80140: §4300 o kwotę 1.244,00 zł, natomiast 
zwiększenie planu wydatków w tym samym rozdziale w: §4480 o kwotę 4,00 zł, §4440 o kwotę 
1.240,00 zł. Powyższe zmiany jednostka uzasadnia koniecznością pokrycia wydatków 
związanych z podatkiem od nieruchomości oraz korektą odpisu na ZFŚS w 2020r. w zakresie 
rocznego przeliczenia etatów nauczycieli zatrudnionych na kursach. 

   Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
7) Powiatowy Ośrodek Rozwoju Edukacji wnioskował o zmiany w planie wydatków na kwotę 

3.746,99 zł, wg następującego wyszczególnienia: 
- zmniejszenie w: rozdziale 80143 § 4010 o kwotę 1.788 zł, w rozdziale 80146 o kwotę  

1.958,99 zł, w tym: §4110 o kwotę 420,00 zł, §4210 o kwotę 744,79 zł, §4410 o kwotę  
794,20 zł; 

- zwiększenie w: rozdziale 80143 § 4110 o kwotę 1.788,00 zł, rozdziale 80146 o kwotę  
1.958,99 zł, w tym: w §4300 o kwotę 1.800,00 zł, §4700 o kwotę 158,99 zł. 



Jednostka uzasadnia, że powyższe zmiany zostaną przeznaczone na wypłacony w grudniu 
2020r. zasiłek chorobowy, który podlega rozliczeniu w ciężar składek na ubezpieczenia 
społeczne, zakup usługi cateringowej przy szkoleniach oraz szkolenia pracowników 
niebędących członkami korpusu służby cywilnej. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
8) Specjalny Ośrodek Szkolno – Wychowawczy wnioskował o zmiany w planie wydatków na kwotę 

9.438,00 zł wg następującego wyszczególnienia:  
- zmniejszenie w:  rozdziale 80102 §4210 o kwotę 3.287,00 zł, §4300 o kwotę 3.510,00 zł, 

rozdziale 80152 §4700 o kwotę 2.671,00 zł  
- zwiększenie w: rozdziale 80102 §4240 o kwotę 443,00 zł, §4430 o kwotę 3.700,00 zł, §4440 

o kwotę 9,00 zł, rozdziale 80152 §4300 o kwotę 1.776,00 zł, §4440 o kwotę 3.510,00 zł. 
Jednostka oszczędności planuje przeznaczyć na zakup materiałów edukacyjnych z języka 

angielskiego z uwagi na realizację innowacji pedagogicznej, pokrycie wydatku związanego z 
ubezpieczeniem OC nowo zakupionego autobusu Ford Transit, opłatą wyżywienia i 
zakwaterowania uczniów w internacie oraz korektą odpisu na ZFŚS na 2020r.  

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
 

9) p. Renata Mróz przedstawiła zmiany w planie wydatków budżetu związanej z subwencją   na 
zadania wymagających stosowania specjalnej organizacji nauki i metod pracy. Zmiany dotyczą 
przesunięć w planie wydatków w następujących jednostkach oświatowych tj.: 

 -  Zespole Szkół Ogólnokształcących poprzez zmniejszenie o kwotę 368.200,00 zł z rozdziału 
80120 wg. następującego wyszczególnienia: § 4010 o kwotę 200.000,00 zł. §4110 o kwotę 
80.000,00 zł, §4120 o kwotę 20.000,00 zł. §4210 o kwotę 5.000,00 zł, §4240 o kwotę  
5.000,00 zł, §4260 o kwotę 30.000,00 zł, §4300 o kwotę 8.000,00 zł, §4360 o kwotę 200,00 zł, 
§4440 o kwotę 20.000,00 zł i zwiększenie o tę samą kwotę w rozdziale 80152 wg. następującego 
wyszczególnienia: § 4010 o kwotę 200.000,00 zł. §4110 o kwotę 80.000,00 zł, §4120 o kwotę 
20.000,00 zł. §4210 o kwotę 5.000,00 zł, §4240 o kwotę 5.000,00 zł, §4260 o kwotę  
30.000,00 zł, §4300 o kwotę 8.000,00 zł, §4360 o kwotę 200,00 zł, §4440 o kwotę 20.000,00 zł; 

 - Zespole Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących zmniejszenie o kwotę 193.000,00 zł  
w rozdziale 80115 wg. następującego wyszczególnienia §4010 o kwotę 70.000,00 zł, §4110 o 
kwotę 20.000,00 zł, §4120 o kwotę 8.000,00 zł, §4210 o kwotę 10.000,00 zł, §4240 o kwotę 
30.000,00 zł, §4260 o kwotę 25.000,00 zł, §4440 o kwotę 30.000,00 zł, a zwiększenie w rozdziale 
80152 wg. następującego wyszczególnienia §4010 o kwotę 70.000,00 zł, §4110 o kwotę 
20.000,00 zł, §4120 o kwotę 8.000,00 zł, §4210 o kwotę 10.000,00 zł, §4240 o kwotę  
30.000,00 zł, §4260 o kwotę 25.000,00 zł, §4440 o kwotę 30.000,00 zł; 

 - Zespole Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących zmniejszenie o kwotę 204.000,00 zł  
w rozdziale 80115 wg. następującego wyszczególnienia §4010 o kwotę 80.000,00 zł, §4110 o 
kwotę 30.000,00 zł, §4120 o kwotę 15.000,00 zł, §4210 o kwotę 30.000,00 zł, §4240 o kwotę 
11.000,00 zł, §4260 o kwotę 12.000,00 zł, §4300 o kwotę 10.000,00 zł, §43600 o kwotę 1.000, 
00 zł, §4440 o kwotę 15.000,00 zł, a zwiększenie w rozdziale 80152 wg. wg. następującego 
wyszczególnienia §4010 o kwotę 80.000,00 zł, §4110 o kwotę 30.000,00 zł, §4120 o kwotę 
15.000,00 zł, §4210 o kwotę 30.000,00 zł, §4240 o kwotę 11.000,00 zł, §4260 o kwotę 12.000,00 
zł, §4300 o kwotę 10.000,00 zł, §43600 o kwotę 1.000, 00 zł, §4440 o kwotę 15.000,00 zł; 

10) Zespół Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących wnioskował o zmiany w planie wydatków  
tj. zmniejszenie w: rozdziale 85410 §4260 o kwotę 3.900,00 zł, rozdziale 85417 §4260 o kwotę 
2.622,00 zł, a zwiększenie o te same kwoty w rozdziale 80115 § 4260. Powyższe oszczędności 
jednostka chciałaby przeznaczyć na zabezpieczenie zapłaty za energię cieplną. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku i dokonał 
następujących przesunięć: zmniejszył plan wydatków w ZSZO w dziale 854 zgodnie z 
wnioskiem jednostki, a zwiększył plan wydatków Starostwa w dziale 854 rozdział 85410 
§4300 o kwotę 6.522,00 i zmniejszył plan wydatków Starostwa w dziale 801 rozdział 80152 



§4300 o kwotę 6.522,00 z, a zwiększył plan wydatków ZSZiO w dziale 801 rozdział 80115 
§4260 o kwotę 6.522,00 zł. 

11) Zespół Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie wnioskował o dokonanie zmian 
w planie wydatków jednostki. Zarząd jednogłośnie przychylił się do wniosku i dokonał zmian 
wydatków wg. następującego wyszczególnienia: 

- zmniejszył plan wydatków w ZSRiO w rozdziale 80115 §3020 o kwotę 1.527,50 zł, §4120 
o kwotę 1.811,07 zł, §4260 o kwotę 5.928,00 zł, §4520 o kwotę 600,00 zł; 

- zmniejszył plan wydatków w Starostwie w rozdziale 80152 §4010 o kwotę 9.107,11 zł, 
§4110 o kwotę 44.650,27 zł, §4120 o kwotę 2.826,74 zł, natomiast zwiększył plan wydatków w 
ZSRiO w rozdziale 80115 §4010 o kwotę 56.664,62 zł, §4110 o kwotę 1.730,00 zł oraz plan 
wydatków Starostwa w rozdziale 80152 §4300 o kwotę 8.055,50 zł. 

 
p. Lech Brzozowski zwrócił uwagę, że wcześniej były składane zapewnienia, że  

w budżecie jednostek oświatowych zmian już nie będzie. Można było nawet przypuszczać,  
że pojawią się oszczędności w ww. planach wydatków jednostek. Dodał, że obecnie mamy 
sytuację, że do budżetu placówki trzeba będzie dołożyć środki. P. Lech Brzozowski podkreślił, 
że należałoby zwrócić uwagę w jaki sposób dyrektorzy placówek uzasadniają składane wnioski 
w zakresie przesunięć w poszczególnych paragrafach. Stwierdził, że oszczędności, które zostają 
na koniec roku w placówkach oświatowych, są niewykorzystanymi środkami i powinny one 
wrócić do budżetu Powiatu.   

Mając na uwadze powyższe p. Skarbnik poinformowała, że wspólnie z p. Starostą ustalono 
przeprowadzenie kontroli w ZSRiO w Jagarzewie 

Starosta dodał, że należy sprawdzić działanie placówki oraz złożony na początku grudnia 
wniosek o dokonanie zmian w planie wydatków jednostki. 
 
Wszystkie powyższe decyzje zawarte zostały w uchwale Nr 74/257/2020 w sprawie 
zmian w budżecie powiatu na rok 2020, stanowiącej załącznik do niniejszego protokołu. 
Została ona podjęta jednogłośnie. 

 
 Ad. I.1.2) 
p. Renata Mróz przedstawiła projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Nidzickiego na lata 2020-2039 poprzez wprowadzenie następujących zmian w planie dochodów 

i wydatków. Uaktualniono plan dochodów budżetu zgodnie z uchwałą Nr 74/257/2020 w 

sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2020 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwalę Nr 74/258/2020 w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2020-2039, stanowiącej załącznik 
do niniejszego protokołu. 

 
Ad. II.1 
p. Jolanta Tymińska omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały 

Rady Powiatu w Nidzicy Nr XLVI/273/2018 z dnia 31 sierpnia 2018 r. w sprawie uchwalenia 
regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 
dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz wysokość i warunki 
wypłacania innych składników wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy, szczegółowy 
sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw. p. 
Jolanta Tymińska poinformowała, że doradcy metodyczni na terenie Powiatu Nidzickiego 
otrzymują dodatki funkcyjne w wysokości 315,00 zł natomiast wysokość dodatku funkcyjnego dla 
ww. doradców na terenie województwa Warmińsko – Mazurskiego wynosi 500,00 zł. Do takiej 
wysokości też Wojewoda zabezpiecza środki na ten cel i zawarł umowę z Powiatem Nidzickim. W 
związku z powyższym, aby wykorzystać dotacje na ten cel należy, dokonać zmian w przedmiotowej 



uchwale. P. Kierownik dodała, że uchwała podlega również konsultacjom ze związkami 
zawodowymi zrzeszającymi nauczycieli.  

 
Pytań nie było. ww. projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Ad. II.2 
 
W dalszej części p. Jolanta Tymińska przedstawiła podjęcie uchwałę w sprawie zatwierdzenia 

wyników postępowania o udzielenie zamówienia publicznego przeprowadzonego w trybie 
przetargu nieograniczonego na: Opracowanie kompletnej dokumentacji projektowo-wykonawczej 
i kosztorysowej dla zadania pod nazwą: „Rozbudowa i przebudowa budynku Starostwa 
Powiatowego w Nidzicy wraz z zagospodarowaniem terenu posesji w tym rozbiórka istniejących 
garaży i budowa budynku garażowego przy ul. Traugutta 23 oraz pełnieniem nadzoru autorskiego 
i uzyskaniem pozwolenia na budowę”. P. Kierownik poinformowała, że w wyniku 
przeprowadzonego przetargu nieograniczonego za najkorzystniejszą wybrano ofertę G&G 
PROJEKT z siedzibą w Częstochowie, oferującą wykonanie usługi za kwotę 119.699,31 zł.  
P. Jolanta Tymińska poinformowała, że w wyniku ogłoszonego postępowania wpłynęło siedem 
ofert, z czego jedna została odrzucona (oferent pomimo wezwania do uzupełnienia dokumentów 
nie przedłożył wymaganego oświadczenia o przynależności do grupy kapitałowej). Najniższa oferta 
z przedłożonych miała cenę - 105.903,00 zł, następna z najniższą ceną - 119,699,31 zł.  
W związku z tym, iż oferty miały niższe ceny w porównaniu z zakładanymi środkami w budżecie 
należało wezwać oferentów do wyjaśnienia tak niskich cen. Wyjaśnienia zostały uznane za 
wiarygodne. P. Jolanta Tymińska wyjaśniła, że oferta z najniższą ceną nie posiadała wymaganych 
dokumentów, których na dalszym etapie postepowania nie można było uzupełnić. W związku  
z powyższym za najkorzystniejszą wybrano drugą z najniżej oferowanych ofert tj. firmy G&G 
PROJEKT  z siedzibą w Częstochowie.. 

p. Lech Brzozowski zapytał o termin wykonania dokumentacji oraz skąd pochodzą oferenci. 
p. Jolanta Tymińska odpowiedziała, że realizacja całego zadania składa się z kilku etapów,  

a wykonanie dokumentacji zaplanowano na okres sześciu miesięcy od podpisania umowy. Dodała, 
że oferty złożyły firmy pochodzące z całego kraju. Najbliżej Powiatu swoją ofertę złożyła firma z 
Olsztyna, jednak ich oferta była najdroższa spośród wszystkich złożonych.  

 
Więcej pytań nie było. Zarząd podjął uchwałę w sprawie zatwierdzenia wyników 
postępowania o udzielenie zamówienia publicznego przeprowadzonego w trybie przetargu 
nieograniczonego na: Opracowanie kompletnej dokumentacji projektowo-wykonawczej i 
kosztorysowej dla zadania pod nazwą: „Rozbudowa i przebudowa budynku Starostwa 
Powiatowego w Nidzicy wraz z zagospodarowaniem terenu posesji  
w tym rozbiórka istniejących garaży i budowa budynku garażowego przy ul. Traugutta 23 
oraz pełnieniem nadzoru autorskiego i uzyskaniem pozwolenia na budowę”. 
 
Ad.III.1 

 
W dalszej części p. Iwona Urbanowicz omówiła zawiadomienie dotyczące prowadzonego 

przez Marszałka Województwa Warmińsko-Mazurskiego postępowania w sprawie zwrotu kwoty 
przeznaczonej na realizację projektu pn. „Zintegrowana Informacja Geodezyjna i Kartograficzna 
Warmii i Mazur w Powiecie Nidzickim”. W rozpatrywanej sprawie Instytucja Zarządzająca 
Regionalnym Programem Operacyjnym Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata  
2014-2020 zawiadamia o możliwości skorzystania przez stronę z prawa do zapoznania się  
z zebranym materiałem dowodowym oraz możliwości wypowiedzenia się, co do zebranych 
dowodów i materiałów oraz zgłoszonych żądań. P. Kierownik poinformowała, że z tej możliwości 
skorzystaliśmy 29 grudnia wystąpiliśmy o udostepnienie nam akt postepowania. Po otrzymaniu i 



zapoznaniu się ze zgromadzonym materiałem konieczne będzie przedstawienie dla Instytucji 
stanowiska. Projekt stanowiska zostanie przedstawiony na Zarządzie. Ponadto,  
w otrzymanym piśmie IZ poinformowała o niezałatwieniu sprawy w terminie i wyznaczeniu 
nowego terminu, który został przedłużony do 26.01.2021r.  

p. Lech Brzozowski zapytał czy oznacza to, że ostateczna decyzja nie zapadła. 
p. Iwona Urbanowicz wyjaśniła, że aktualnie gromadzony jest materiał. Postępowanie toczy 

się zgodnie z przepisami kpa. P. Kierownik podkreśliła, że naszym zadaniem postępowanie  
z zamówień publicznych zostało przeprowadzone zgodnie z przepisami, z czym nie zgadza się IŻ. 
W przypadku wydania decyzji negatywnej, ostatecznie będzie jeszcze przysługiwało prawo  
do złożenia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego. 

Więcej pytań nie było.  
 
 
Ad.III.2 

p. Iwona Urbanowicz poinformowała również o rozpatrzeniu wniosku o pozwolenie  
na budowę złożonego przez ATB Sp. z o.o. przy ul. Kościuszki 32/4 w Nidzicy. Wydano decyzję 
dotyczącą zatwierdzenia projektu budowlanego oraz udzielenia pozwolenia na budowę budynku 
mieszkalnego wielorodzinnego z usługami oraz urządzeniami technicznymi. Decyzja nie obejmuje 
budowy przyłączy wod-kan. Inwestycja będzie wybudowana przy drodze powiatowej  
tj. ul. Kościuszki, której właścicielem jest Powiat.  

 
Brak uwag  i pytań Zarządu 
 

Ad.III.3 
 

p. Iwona Urbanowicz przedstawiła informację, która wpłynęła od Dyrektora Zespołu Szkół 
Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy dotyczącą podpisanej w dn. 14.12.2020r. umowy  
z Miejskim Klubem Sportowym „START” Nidzica. Przedmiotem umowy jest wynajem sali 
gimnastycznej z dostępem do WC, szatni oraz sprzętem sportowym znajdującej się przy  
ul. Wyborskiej 12 w Nidzicy. Okres najmu został ustalony od dnia 14.12.2020r. do dnia 
31.12.2020r. w godzinach od 18:30 do 19.15 dwa dni w tygodniu (w poniedziałki i środy). Koszt 
wynajęcia Sali wynosi 360,00 zł netto.  

Ponadto, p. Iwona Urbanowicz poinformowała, że Rada Miejska w Nidzicy uchwałą nr 
XXXII/417/2020 z dnia 26 listopada 2020r. wyraziła zgodę na zbycie, na rzecz Powiatu 
Nidzickiego nieruchomości położonej w obrębie 6 m. Nidzica oznaczonej jako działka nr 75/1  
o pow. 0,3508 ha, z zastosowaniem bonifikaty w wysokości 95% od ceny nieruchomości.  
Ponadto, po sporządzeniu przez rzeczoznawcę majątkowego operatu szacunkowego określającego 
wartość rynkową gruntu ogłoszony zostanie wykaz nieruchomości przeznaczonej do zbycia. Po 
otrzymaniu informacji o wycenie Rada Powiatu będzie musiała podjąć uchwałę  
o nabyciu tej nieruchomości od Gminy Nidzica. 

Pytań i uwag nie było 
 
 Ad IV.  

p. Skarbnik przekazała informację o otrzymanej decyzji z Ministerstwa Finansów Funduszy 
Polityki Regionalnej, gdzie została przydzielona rezerwa subwencji ogólnej dla Powiatu 
Nidzickiego na 2020r. w wysokości 20.940,00 zł. Subwencja została przyznana ze środków rezerwy 
dla Powiatów, które w 2019r. otrzymały z budżetu Państwa dotacje celowe na realizację bieżących 
zadań własnych z zakresu prowadzenia domów pomocy społecznej proporcjonalnie do wysokości 
udziałów dotacji otrzymanych przez Powiat w łącznej kwocie dotacji na ten cel otrzymanej przez 
wszystkie Powiaty.  



p. Skarbnik poinformowała, że wpłynęła od Wojewody informacja dotycząca blokady dotacji 
celowych na ubezpieczenia zdrowotne dla osób bezrobotnych w wysokości 61.865,00 zł dla 
Powiatowego Urzędu Pracy. Pomimo, iż ta kwota będzie w planie to PUP nie będzie mógł jej 
wydatkować.  

Ponadto, wpłynęło z Ministerstwa Rozwoju Pracy i Polityki Społecznej informacja, że 
Powiatowy Urząd Pracy otrzymał zaopiniowany wniosek ze środków Funduszu Pracy na 
finansowanie przez PUP w 2020 r. zadań określonych z ustawy covidowskiej w kwocie 100.000,00 
zł. Z tego tytułu wpłyną środki na finansowanie zadań przeznaczonych na koszty obsługi w kwocie 
500,00 zł. 
     Starosta, poinformował, że Zespól Opieki Zdrowotnej otrzymał nową karetkę. Dodatkowo, 

na nowy rok zaplanowano kupno dwóch nowych karetek. 
 

p. Lech Brzozowski poprosił o udzielenie informacji w zakresie rozstrzygnięcia przetargu na 
obwodnice przez Zarząd Wojewódzki. 

Starosta potwierdził, że przetarg został rozstrzygnięty. 
Wicestarosta odpowiedział, że prowadził rozmowy z Dyrektorem Zarządu Dróg 

Wojewódzkich. Poprosił, o przeprowadzenie konsultacji społecznych z mieszkańcami na etapie 
projektowania obwodnic. Poinformował, ze przetarg wygrała firma z Białegostoku. 

p. Mateusz Budka złożył wniosek o zorganizowanie spotkania z projektantem wyłonionym  
w przetargu, przedstawicielem Zarządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego, Zarządem 
Powiatu Nidzickiego oraz Burmistrzem Nidzicy. P. Mateusz Budka dodał, że do spotkania 
powinno dojść jak najszybciej np. w styczniu. Podczas tego spotkania projektant i ZDW powinni 
przedstawić założenia jakie będą uwzględniane przy budowie obwodnicy, aby można było je 
następnie przedstawić mieszkańcom. Poprosił Zarząd o poparcie i przekazanie prośby o spotkanie 
do Zarządu Dróg Wojewódzkich. 

Wicestarosta odpowiedział, że był za tym, aby zorganizować spotkanie w powyższym zakresie. 
Otrzymał jednak informację od Dyrektora Zarządu Dróg, że na razie nie ma takiej potrzeby 
ponieważ należy poczekać do czasu kiedy zostanie opracowany projekt przez projektanta. 
Wicestarosta dodał, że na ta chwilę otrzymał informację, że jest za wcześnie, aby takie rozmowy 
prowadzić.  

p. Mateusz Budka poprosił, aby złożony przez niego wniosek o zorganizowanie  
ww. spotkania został przegłosowany. 

p. Lech Brzozowski dodał, że na pewno wszelkie terminy zawarte są w dokumentacji i taka 
informacja  o zorganizowanie spotkania w zakresie konsultacji z mieszkańcami również jest tam 
zawarta. 

p. Mateusz Budka odpowiedział, że warto byłoby przed rozpoczęciem przygotowania projektu 
takie spotkanie jednak zorganizować. 

p. Lech Brzozowski zapytał kiedy jest termin na wykonania tej dokumentacji. 
Wicestarosta odpowiedział, ze do końca roku. Dodał, że warto byłoby zmodyfikować złożony 

przez p. Mateusza Budkę wniosek. Zaproponował, aby nie organizować spotkania w styczniu. 
Natomiast jeżeli pojawią się jakieś założenia/informacje aby o tym wzajemnie się informować.  

p. Mateusz Budka poprosił, aby spotkanie odbyło się na początku rozpoczęcia prac 
projektanta. 

Starosta uznał, że należałoby przede wszystkim złożyć podziękowania dla p. Marszałka o 
podjęciu starań aby te obwodnice były. Starosta dodał, że w wystosowanym piśmie należałoby 
poprosić o spotkanie, które powinno się odbyć na etapie przygotowywania projektu, aby 
przedstawić oczekiwania mieszkańców.  

L. Brzozowski dodał, że warto byłoby pismo wystosować.  
 W związku z powyższym Starosta poddał pod głosowanie propozycję p. Mateusza Budki. 

w zakresie zorganizowania spotkania dotyczącego konsultacji w sprawie przygotowywanych 
projektów obwodnic.  



Zarząd jednogłośnie przyjął przedstawiony przez p. Mateusza Budkę wniosek.   
p. Lech Brzozowski zapytał, czy nastąpił odbiór techniczny ul. Kościuszki. 
Starosta odpowiedział, że był przeprowadzony odbiór techniczny natomiast są do wykonania 

poprawki, które powinny być wykonane do końca roku. 
p. Lech Brzozowski zapytał również o sytuację w szpitalu. 
Starosta powiedział, że szpital jest przygotowywany do tego, aby działanie rozpoczął szpital 

tymczasowy. Ze wstępnej informacji planowanych jest 10 łóżek respiratorowych i 40 łóżek 
covidowych. Wiąże się to z dodatkowym finansowaniem szpitala oraz skierowaniem dodatkowego 
personelu medycznego. Ponadto, od nowego roku będą przywracane oddziały, będzie to jednak 
uzależnione od skierowanego personelu. 

p. Lech Brzozowski zapytał czy odbywają się już szczepienia. 
Starosta odpowiedział, że obecnie zbierani są pacjenci z grupy „0” (zapisanych jest ok. 200 

osób) szpital będzie zamawiał szczepionki w ilości 150 lub 225 szczepionek (w takiej ilości  
szczepionki są pakowane). Następnie Starosta poinformował, że ważne jest aby zebrać grupę 225 
osób chętnych do zaszczepienia się ponieważ w innym przypadku szpital będzie musiał zamówić 
150 szczepionek. Jest to o tyle istotne, że szczepionki tracą swoją ważność po upływie 5 dni  
od dnia ich otrzymania i podlegają zniszczeniu. Starosta podziękował Sanepidowi za pomoc. 
Dodał, że szczepienia będą odbywały się dzięki temu na dwa zespoły. Przekazał również, że 
kolejnym krokiem będzie przystąpienie do tworzenia listy osób z grupy „1” tj.: straży, policji i 
samorządów. Zapowiedział, że pierwsze szczepienia rozpoczną się od 04.01.2021r.  

 
Na tym protokół zakończono: 
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Paulina Pokus 
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 / - / Marcin Paliński 

Wicestarosta 
 / - / Paweł Przybyłek   
 Członek Zarządu  

               / - / Krzysztof Zdziarski 
Członek Zarządu  

               / - / Lech Brzozowski 
Członek Zarządu  

               / - / Mateusz Budka 
 


